
 
 
Hrvatski planinarski savez 
Komisija za sportsko penjanje  
Zagreb, Kozarčeva 22 
  
 

ZAPISNIK SABORA 
održanog  25. ožujka 2017. godine u u Posjetiteljskom centru NP Paklenica, 
Starigrad – Paklenica.  
  

Dnevni red: 

1. Otvaranje Sabora 

2. Izbor radnih tijela (radno predsjedništvo, verifikacijska komisija), zapisničara i 

ovjerovitelja zapisnika 

3. Verifikacijska komisija utvrđuje postojanje kvoruma; ukoliko postoji kvorum Sabor 

nastavlja s radom 

4. Usvajanje poslovnika o radu Sabora 

5.  Izvješće o radu KSP-a u razdoblju 2014.-2016. godine 

6.  Rasprava o izvješćima 

7.  Prihvaćanje izvješća 

8.  Razrješnica Izvršnom odboru 

9.  Izbor Pročelnika i članova IO 

10.  Program rada za 2017. godinu 

11.  Rasprava o Programu rad 

12.  Prihvaćanje Programa rada 

13.  Razno 

 

 

Ad.1. Pročelnica otvara Sabor i pozdravlja sve nazočne.  



Ad.2. Pročelnica predlaže Radna tijela Sabora, u radno predsjedništvo predlaže sebe, 

Nenada Jovića, Ivana Lisicu, kao zapisničara Tizianu Perhat, verifikacijska komisija 

Goran Matika i Siniša Hrestak, ovjerovitelji zapisnika Dani Piccini i Denis Kraljević. 

Prijedlog daje na glasovanje. Na insistiranje Denisa Kraljevića još jednom tumači odluku 

o broju glasova. Nakon rasprave daje prijedlog o Radnim tijelima na glasovanje o 

prihvaćanu. Prijedlog je prihvaćen s 3 glasa suzdržana.  

Ad. 3. Verifikacijska komisija utvrđuje da su na sastanku nazočni klubovi (popis u 

privitku) čiji ukupan broj glasova iznosi 24. Nakon čekanja od 15 minuta propisanog 

Poslovniku o radu Sabora KSP-a, utvrđen je broj glasova 24, odnosno 13 glasova je 

natpolovična većina potrebna za izglasavanje.  

Glasovanje će biti javno.  

Ad.4. Nakon što je utvrđeno da su svi nazočni imali uvid u Poslovnik o radu Sabora, 

usvajanje istog je dano na glasovanje. S 21 glasom za, 3 protiv, usvojen je Poslovnik o 

radu Sabora.  

Ad.5. Pročelnica izlaže Izvještaj o radu za period 2014.-2017. (isti su već dostavljeni 

uredu HPS-a). Upoznaje sudionike Sabora o situaciji u IO, kojem dosadašnji članovi 

nisu bili dovoljno aktivni te su velik dio obveza preuzeli Nenad Jović i Siniša Hrestak. 

Također zahvaljuje Ivanu Lisici na dosadašnjem radu s reprezentacijom.  

Izvješće o radu reprezentacije podnosi i Ivan Lisica (isto dostavljeno u ured HPS-a), te o 

školovanju Nenad Jović. Jović upoznaje nazočne izradom Programa školovanja u 

suradnji s HOA-om  i trenutnim statusom istog. Osim toga još jednom objašnjava 

mogućnosti aplikacije Sportsko penjanje preko koje klubovi mogu ispunjavati obvezu 

(prema Zakonu o sportu) vođenja popisa članova. Osim toga preko aplikacije moći će se 

predavati Zapisnici sportsko penjačkih škola, a i redovito će se moći ažurirati licence 

kadrova u Komisiji.  

Na kraju pročelnica ističe obvezu uzimanja časopisa Hrvatski planinar, te redovitog 

plaćanja markica i ističe da u klubu nikako ne ože biti više natjecatelja nego markica.  

Također upoznaje članove o pregovorima Saveza s osiguravajućom kućom vezano ua 

osiguranje penjača o čemu su svi  klubovi već dobili obavijesti putem maila.  

Ad. 6. Otvara se rasprava i mogućnost postavljanja pitanja. Denis Kraljević postavlja 

pitanja o financijama, na što mu se naglasi da je financijsko stanje već objašnjeno i 



izneseno prilikom izlaganja Izvješća.  

Denis Kraljević postavlja pitanje o kuloarskim pričama. Denis Kraljević pita o situaciji s 

HPD Mosor, na što pročelnica upoznaje nazočne sa situacijom te pročita mail HPD 

Mosora i odgovor na isti.  

Ad. 7. Nakon rasprave i pitanja daje izložene Izvještaje na usvajanje.  Izvješća su 

usvojena s 21 glas za, 3 suzdržana i 0 protiv.  

Ad. 8. Pročelnica daje svoju razrješnicu i razrješnicu Izvršnom odboru.  

Ad. 9. Nakon što je ponuđena mogućnost predlaganja pročelnika, nitko nije dao svoj 

prijedlog te je Anamaria Marović izrazila volju nastavit  obavljati dužnost pročelnice i 

odmah naglasila da joj je u dosadašnjem radu velika pomoć bila od slijedećih članova 

koje sada predlaže u Izvršni odbor: Siniša Hrestak koji bi se trebao nastaviti bavit 

školovanjem i pravilnicima, Nenad Jović koji bi se nastavio bavit izradom programa 

školovanja u suradnji s HOA, aplikacijom Sportsko penjanje, Alana Križanića koji je  do 

sada često obavljao kontakte s HOO, Križanić bi uz Sinišu Hrestaka trebao raditi na 

natjecateljskim pravilnicima i usklađenju s IFSC, te Luku Trumbića koji bi preuzeo od 

Ivana Lisice dužnost selektora, te kao još aktivni natjecatelj u IO bi zastupao 

natjecatelje. Ivan Lisica bi i dalje ostao raditi kao trener reprezentacije.  

Denis Kraljević predlaže da se u IO odbor stavi jedna osoba iz „opozicije“ koja bi 

kontrolirala rad ostalih, na što A. Marović naglašava da u IO trebaju ljudi koji će radit, a 

ne ljudi koji će nadzirat i „dijelit packe“. D. Piccini naglašava da se to ne zove oporba 

nego „ miniranje rada“,  te da Komisiji ne trebaju ljudi koji nisu spremni sudjelovati u 

radu, a da ga već od strane D. kraljevića spomenute kuloarske priče ne zanimaju. 

Također smatra da ako je koga što zanimalo, trebao je doći na Sabor.  

 Nakon što su se većina prisutnih negativno izjasnila prema prijedlogu D. Kraljevića,  

prijedlog A. Marović se daje na glasovanje - 21 suglasan s prijedlogom, 3 suzdržana 0 

protiv.  

Pročelnica je Anamaria Marović, članovi IO su Siniša Hrestak, Nenad Jović, Alan 

Križanić i Luka Trumbić.   

Ad.10. Pročelnica izlaže Plan rada kao nastavak dosadašnjih aktivnosti i apelira na 

klubove da pokušaju organizirati veći broj natjecanja, te mogućnost povratka Kup 



natjecanja. S obzirom na ulazak sportskog penjanja među Olimpijske sportove 

naglašava potrebu većeg angažmana.  

Ad.11. Otvara se kraća rasprava i odgovara na pitanja. Dani Piccini iznosi saznanja o 

izgradnji speed umjetne stijene u Splitu bez koje je skoro nemoguće pripremiti se za 

Olimpijske igre. Raspravlja se i o uvrštenju regionalnih liga (BLIK, BLOK, ŽBL) u 

Kalendar natjecanja KSP i naglašava da bi takve lige u dogledno vrijeme mogle biti 

kvalifikacijske za PH.  

Ad.12. Plan je jednoglasno usvojen.  

Ad.13. I. Štefičar iznosi prijedlog da se  IO HPS-a predloži da se dio sredstava iz 

natječaja za uređenje planinarskih objekata, već prilikom raspisivanja natječaja namjeni 

održavanju penjališta jer su i penjališta planinarski objekti, poligoni na kojima treniraju 

osim penjača i speleolozi, alpinisti i planinari, a održavanje je neophodno za sigurnost.  

Nakon rasprave, Sabor je završen.  

 

 

_______________________________  

Zapisničar Tiziana Perhat 

 

 

Ovjerovitelji zapisnika  

 

_______________________________  

Dani Piccini  

 

_______________________________  

Denis Kraljević  

 

 

 

 


